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Przewodniczący Rady Miejskiej
w Barlinku
Pan Mariusz Maciejewski

Odpowiadając na wniosek, znak: RO.III.0003.5.56.2020, radnej Iwony
Rudnickiej, zgłoszony na XXVII sesji Rady Miejskiej w Barlinku w dniu 27 sierpnia
2020 r. o brzmieniu: „Wnioskuję o ustawienie 3 koszy na śmieci wzdłuż ulicy
Myśliborskiej od skrzyżowania z kapliczką do przystanku autobusowego przy Osiedlu
Leśnik. Zapasem drogowym, na terenach należących do Gminy Barlinek (przy drodze
pow. 2111Z)", informuję, iż nie planujemy zakupu oraz montażu nowych koszy
ulicznych, które - zgodnie z przepisami - muszą stwarzać możliwość segregacji
odpadów.

Ponadto, nasze ostatnie doświadczenia w zakresie ilości koszy ulicznych
wyraźnie wskazują, iż ich zwiększanie nie idzie w parze z podnoszeniem estetyki
i czystością w miejscach publicznych.
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